
Protokół z posiedzenia 

Miejskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Gliwicach 

kadencji 2020-2023 

w dniu 03.02.2021 r., godz. 17:00 

(w formule on-line) 

 

Obecni na posiedzeniu: Katarzyna Sielawa, Adriana Zator, Marta Kryś, Danuta Biernat, Łukasz 
Chmielewski, Krystyna Skrodzka, Józef Gogoliński. 

Nieobecni: Barbara Bobrowska, Aneta Lipiec, Katarzyna Kuczyńska-Budka. 

Goście: Tomasz Pawłowski, Łukasz Kasprzyk, Alicja Listek, Magdalena Foltyniak 

Pod nieobecność Przewodniczącej MRDPP Anety Lipiec i Wiceprzewodniczącej MRDPP Katarzyny 
Kuczyńskiej-Budki spotkanie prowadziła Sekretarz MRDPP Marta Kryś.  

 Pani Marta Kryś stwierdziła kworum i zaprezentowała porządek obrad: 

1. Stwierdzenie kworum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Konsultacje projektu uchwały Rady Miasta Gliwice w sprawie Gliwickiej Inicjatywy Lokalnej. 
5. Konsultacje  projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Gliwickiego Centrum Organizacji Poza-

rządowych oraz nadania nowego statutu. 
6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  
7. Ustalenie daty kolejnego posiedzenia.  
8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

2.Porządek obrad przyjęto. 

3. Przyjęto protokół z poprzedniego spotkania MRDPP. 

4. Pani Marta Kryś przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gliwice w sprawie Gliwickiej Inicjatywy 
Lokalnej.  

Pani Magdalena Foltyniak zapytała, czy będzie wskazany formularz zgłoszeniowy do Gliwickiej 
Inicjatywy Lokalnej. Postulowała, aby formularz był możliwie jak najprostszy oraz by GCOP skutecznie 
promował Inicjatywę Lokalną. 

Pan Łukasz Chmielewski opowiedział o idei Inicjatywy Lokalnej i wyjaśnił przyczyny dla których w 
Gliwicach stosuje się formularz do Inicjatywy Lokalnej, oraz dlaczego proceduje się w trybie 
konkursowym. 

Wobec braku dalszych uwag pani Marta Kryś zaproponowała przekazanie uwag z dyskusji jako opinii 
MRDPP do projektu uchwały Rady Miasta Gliwice w sprawie Gliwickiej Inicjatywy Lokalnej. 

5. Pani Marta Kryś przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Gliwickiego Centrum Orga-
nizacji Pozarządowych oraz nadania nowego statutu. 
 

Pani Magdalena Foltyniak, zapytała dlaczego usunięto zapis o lokalnych partnerstwach 
międzysektorowych i dialogu w statucie GCOP.  



Pani Katarzyna Sielawa zapytała, czy w związku z nowym statutem zmienią się zasady współpracy GCOP 
z organizacjami. 

Pani Marta Kryś odpowiadając na pytania, stwierdziła, że statut został uporządkowany i zapisy o 
lokalnych partnerstwach międzysektorowych i dialogu w statucie GCOP znajdują się w innych 
miejscach, a jeśli chodzi o zasady współpracy GCOP z organizacjami nie zmienią się. 

Pani Magdalena Foltyniak zapytała jeszcze o zapis w statucie o animacji społeczności lokalnej. 

Pani Marta Kryś odpowiedziała, iż wynika to głównie z racji realizacji przez GCOP projektu (Twoja 
Społeczność Twoją Szansą) w tym zakresie, który kończy się w I kwartale 2021 r. Zgodziła się również, 
że zadanie animacji lokalnej społeczności to głównie zadanie dla organizacji pozarządowych, ale GCOP 
powinien pełnić rolę wspierającą. 

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski 

Pani Katarzyna Sielawa nawiązując do spotkania konsultacyjnego odnośnie nowej siedziby GCOP 
zapytała, czy cos można zrobić w sprawie polityki lokalowej miasta Gliwice. 

Ten postulat został poparty przez panią Magdalenę Foltyniak, która opowiedziała o sytuacji organizacji 
w Gliwicach, dla których dostępne są tylko lokale, które zostały po II i III przetargach w związku z czym 
najczęściej lokale te są w bardzo złym stanie. Przez pewien czas czynsz jest obniżony, ale środki jakie 
należy włożyć w lokal by doprowadzić go do używalności są bardzo duże. 

Pani Marta Kryś zaproponowała, by temat polityki lokalowej pojawił się jako główny temat na 
kwietniowym spotkaniu MRDPP. Poprosi o wskazanie przez Zastępcę Prezydenta osoby, która mogłaby 
uczestniczyć w spotkaniu. Uczestnicy zgodzili się na tę propozycję. 

7. Termin kolejnego posiedzenia wyznaczono na 03.03.2021 r. na godzinę 17:00. W porządku obrad 

znajdą się przede wszystkim tematy związane z bieżącymi konsultacjami dokumentów przekazanych 

do konsultacji MRDPP oraz kwestie związane z Budżetem Obywatelskim. 

 

8. Wobec braku dalszych sugestii i tematów do dyskusji na tym spotkanie zakończono. 

 

 

 

 


